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Skolebestyrelsen Magleblik Skole 
10. oktober 2023 kl. 17.30 – 19.30 Magleblik Skole, konferencen  

 
 

Dagsorden 

 
Forældrerepræsentanter: 
Mie Mai Reimers - formand 
Bastian Kern - næstformand 
Lena Porsing Halberg 
Tanja Uldal Jørgensen 
Pernille Mikkelsen Holm 
 
Forældre suppl: 
 

Medarbejderrepræsentanter: 
Gitte Siglev, lærer 
Trine Furbo, pædagog 
 
 
Medarbejder suppl: 
Peter Zethner-Møller, lærer 

 

 

Elevrepræsentanter: 
 
Victor (9.A), fmd elevrådet 

Andreas (9.A), næst-fmd elevrådet 

 

Ledelsesrepræsentanter: 
Wenche Fogsgaard, skoleleder 
Mette Bloch, faglig leder 
 
 

 
Afbud:  
Ordstyrer: Referent:  
Punkter til næste møde:  
   

 

Nr. Indhold 
Beslutning 

Tid Bilag 

 

1. 

 

Godkendelse af dagsorden samt velkommen 

 
Beslutning 

 

Dagsorden godkendt.  

 

 

 

5 

min. 

 

 

2. 

 

  

Udvidelse af skolebestyrelsen 

 

Orientering 
 

 

 

På besøg i bestyrelsen: 

Jannie Vilsøe, mor til Lauge i Basen V1 

 

10 

min. 
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3. 

 

 

Trivsel 

 

Gående oplæg v/ Wenche. Dialog skolebestyrelsens ønsker og 

perspektiv 

 

 

 

Skoleleder Wenche fortalte i sit oplæg, at 

på baggrund af faldende trivsel ifølge 

trivselsundersøgelsen (underrettet om på 

sidste møde). 

Hvis skolen skal leve op til sit motto: 

skolen hvor eleverne skal lykkes, skal der 

satses bredt på forskellige elevgrupper. 

Flere initiativer er i gang – fx 

smedeskolen – og flere er på vej. Men. Vi 

graver ikke dybt nok, er oplægget. 

Lederen opfordrer bestyrelsen til at 

diskutere, hvor skolen kan grave dybere, 

for at finde løsninger til at forbedre 

trivslen. 

Oversigt over redskaber, der kan 

reguleres på, for at få bedre mestring: 

- Forældre (netværk / Individer) 

- Bestyrelse og ledelse (bliver 

ledelsens tid brugt korrekt?) 

- Lærere/pædagoger: 

- Organisering  

- Uformel tid 

- Støttesystemer 

Elevernes problemer skal korlægges på 

forskellighed: 

Indskoling: Stabilitet vigtig. Samme 

voksne undervejs. 

 

55 

min. 

 

 



        Magleblik Skole 

 

3 

 

Udskoling: Flere aktiviteter, der giver 

anderledes undervisning. 

Beslutninger:  

- foredrag for forældre og store 

elever af Imran Rashid (dansk-

pakistansk læge). Oplevelsen er, 

at de store elever finder ham 

interessant.  

- Foredragsdagen skal arrangeres 

med madboder (som eleverne 

står for) og som ligger så sent, at 

forældrene kan være med (og 

eleverne møder senere den dag). 

 

 

 

 

4. 

 

 

Nyt fra 

Orientering  

 

a) Formanden 

b) Skolens ledelse 

c) Medarbejderne 

 

 

 

 

A) Formanden. Dækket 

andetsteds. 

B) Skolelederen: 

Opsigelser. Tre opsigelser. Af 

forskellig karakter.  

Opslag. Tre stillinger åbne til 

ansættelse. En til Herkules i 

 

35 

min. 
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Basen. Til sammen: en lærer og 

to pædagoger.  

 

C) Status på de nye afsnit: 

Bestyrelsen fik en rundvisning 

med nye tiltag og ombygninger på 

skolen. 

Indskoling: 

En ny SFO har taget form på den 

måde, at rummene er byttet 

rundt, så SFO nu har flere rum til 

rådighed. Som ligger i forbindelse 

med hinanden. Super godt 

indrettet, kommenterede 

bestyrelsen. Medarbejderne er 

også blevet en mere homogen 

gruppe, der  

Udskoling: 

Et ny-renoveret smedjeværksted 

blev vist frem. Her bliver plads til 

at en gruppe elever får 

undervisning i både traditionelle 

fag og praktisk fag. Forventes at 

begynde i efteråret.  

Basen: 

Basen er ved at få anlagt 
sensorisk og sansende plads 

(sammen med SFO) primært 

foran madkundskabslokalet.  
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Eleverne: 

De to elevrådsrepræsentanter 

fortalte, at de har planer i 

elevrådet om at behandle 

emnerne: 

- God gedigen sex-undervisning i 

uge 6. 

- Tech-forberedende undervisning, 

så undervisningen ikke kun stiler 

mod de boglige uddannelser – 

men også de praktiske fag.  

 

 

5. 

 

Eventuelt 

 

 

 

Kostpolitik. Et emne, der skal tages op på 

et senere møde. 

Mobiltelefoner. På trods af skepsis – 

ordningen med telefonfri skoledag 

fungerer.  

Dialogmøde. Rygtet går at næste 

skolebestyrelsesmøde, den 15. 

november, er dialogmøde. Mødested 

kendes endnu ikke.  

 

 

15 

min. 

 

 


